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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2020-11-12

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Richard Svensson
Infochef FnollK Fredrik Skoglund

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:03!

§2 Val av justerare Isabella Tepp väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Bemelie har mailat väldigt mycket, bland annat med Weidow om hans idé med
fredagsföreläsningar med sektionsarr efteråt och med Julie om hennes riktade
satsning.
Sofia har varit på NU, men inte haft så mycket mer att göra nu när det inte
händer så mycket.
Joseph har snokat i nyckelkontrakt för att komma underfund med felaktigheter
i bokföringen kring nyckelkassan, fått Albert att skapa en maillista för protokoll
och svarat Data på deras fråga om protokollsignaturer.
Sjemelie var på SU i måndags. Hon har börjat få spammail till sin SAMO-mail
igen; Spidera hade fixat det, men nu är de tillbaka.
Albert har fixat maillista åt Joseph, fixat så FARM har årskurser och program
på sina maillistor och mailat om sektionens vecka.
David är klar med bokföring för första kvartalet. Han och Bemelie kommer
behöva fixa lite för att rätta till bokföringen kring nyckelkassan.

§4.2 DP DP har målat sitt märke i Raum.

§4.3 F6 F6 har planerat för Luciasittningen. Det är deras första onlinearr, så de vet
inte riktigt vad de ska vänta sig.

§4.4 FnollK FnollK har hållt på med sin aspning. Fredrik tycker det går väldigt bra, och de
sittande är väldigt nöjda med hur härliga asparna är.
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§4.5 SNF SNF hade sitt digitala cocktailparty förra fredagen. Oliver tror det gick ganska
bra. De ska ha möte med båda PA och F:s SVL imorgon. Utöver det ger de input
på F:s nya programplan och sköter det vanliga arbetet med kursutvärderare.

§4.6 Foc Foc har inte gjort så mycket. De har köpt in Dominion till Foc-rummet.

§4.7 FARM För FARM rullar det på väldigt bra; många samarbeten har startats den senaste
veckan. Den här veckan har de sin Zenseact Week. De tyckte det var lite dålig
uppslutning på lunchföreläsningen, men intervjuerna Zenseact håller har blivit
fullbokade, och företaget verkar nöjt. Filip i FARM har anmält sig till KTH
Fysiks arbetsmarknadsgrupps maillista för att se vilka företag de har kontakt
med i hopp om att hitta nya företag FARM kan samarbeta med. Aspningen
går sådär; de hade fyra aspar på introarret.

§5 Inforunda

§5.1 NU På NU-mötet i måndags pratade de lite om aspning. Två eller tre sektioner
har skjutit upp sina aspningar, och resten verkade inte ha så bra koll på sina
kommittéer.
De pratade också lite om vilka utbildningar sektionerna vill ha i framtiden.
Sofia och några andra föreslog en alkoholutbildning som riktar sig till alla kom-
mittémedlemmar och inte bara serveringsansvariga. Någon föreslog utbildning
i hur man lagar mat säkert och bra till många personer vid stora arr.

§5.2 SU SU började med en utbildning om skyddsronderna, vilka rättigheter SAMO
har där och hur de går till. De gick igenom mycket om vad en SAMO är och
varifrån det kommer, såsom arbetsmiljölagen som det grundar sig på. Han som
höll i utbildningen tryckte på att vi ska rapportera till högskolan om någon
skadar sig i deras lokaler.
Kanske fem sektioner sa att de hade skjutit upp sin aspning på SU. Kommitté-
erna mår inte bra för de får inte arra, och folk är ledsna för att det inte händer
saker. Många på mötet sa att den psykiska hälsan hos studenterna har blivit
markant sämre.

§5.3 UU Oliver har varit på utbildningsutskottsmöte, där bland andra en vicerektor
deltog. Högskolan håller på mycket med ekonomi i balans och corona. Oliver
tyckte att det var tydligt att högskolan oroar sig över studenthälsan. Vicerek-
torn uppmuntrade sektionerna att ha en god blandning av arr så att fler kan
få ett socialt sammanhang, något hon tror är väldigt viktigt för hälsan.
Flera sektioner lyfte att de inte ville ha nedskärningar i till exempel kursutvär-
deringssystemet, och Oliver tyckte att det lät som att de inte kommer skära i
det i första hand eftersom det ändå inte rör sig om så mycket pengar.
Många önskade att distanstentorna ska göras anonyma, men vicerektorn sa att
det inte kommer gå på grund av komplicerade anledningar.
Det är väldigt många olika enkäter ute nu, delvis från kåren men också från
sektionerna. Vår enkät stängs idag, och tanken är att bland annat jämföra med
andra sektioners och kårens enkäter och föra resultaten vidare till grundutbild-
ningens ledningsgrupp.

§5.4 PA och SVL På Kärnstyrets möte med båda PA och TM:s nya SVL lyftes bland annat frågan
om programbidrag och ekonomi i balans; andra sektioner har fått höra att deras
programbidrag ska sänkas, och idén har lyfts även på vårt utbildningsområde.
Weidow sa dock att han inte hade planer på att sänka det, och när Bemelie
påpekade att vårt bidrag inte har höjts på åtminstone åtta år – trots inflation
och ett ökat antal medlemmar – bad han oss skicka ett mail om detta så <tt
han har det underlaget.
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TM:s PA var väldigt trevlig och mottaglig för våra tankar. Weidow var väl-
digt nöjd med SNF:s cocktailpartyt, och föreslog fredagsarren som en sorts
fortsättning på det spåret.

§6 Riktade satsningar Bakgrund
Julie har hört av sig och sagt att hon, likt Weidow, har pengar över i program-
budgeten från förra året hon skulle kunna tänka sig ge till sektionen för något
bra ändamål. Hon har varit inne mycket på saker som gynnar fysisk aktivitet
såsom badmintonnät eller pingisbord, men det har också varit tal om att hjälpa
F-spexet med deras ekonomiska situation.
Bemelie berättar att hon och FIF ska ha ett möte på tisdag och att Julie ska
ha ett möte med F-spexet idag följt av ett möte med alla nämnda någon gång
nästa vecka. Bemelie undrar om vi har någon annan tanke på vad man skulle
kunna göra med pengarna och säger att det rör sig om omkring 50 000 kr. David
föreslår ny ljudanläggning till Focus, och Isabella instämmer och påpekar att
det nuvarande systemet lade av helt för ett tag sen.
Oliver tycker det vore bra med en enkät till våra medlemmar om vad de tycker.
Det är många enkäter ute nu, men det är ändå viktigt att pengarna spenderas
utifrån vad medlemmarna vill, tycker han. Bemelie tycker det låter bra, men
tänker att vi borde vänta någon dag så de enkäter som är ute hinner stänga.
Hon tar på sig att skicka ut enkäten när det är läge.

§7 Digitala arr Bemelie uppmuntrar alla till att inspirera varandra till att arra saker, även om
det inte går att hålla de vanliga fysiska arren. Bemelie funderar på att fråga
om inspiration i Slacken med alla andra sektionsordförande, och Ludwig tänker
att han kan göra samma sak med de andra sexmästerierna.
Richard undrar om det är några vi inte når ut till med de arr vi har just nu. Han
påpekar att det mest verkar vara spelarr, men det är inte något alla är intres-
serade av. Bemelie svarar att FIF håller i olika pass över Zoom, cocktailpartyt
hölls i fredags och FnollK-asparna ska ha ölprovning på söndag. David funde-
rar på om något slags digitalt matlagningsarr vore kul och berättar att i andra
föreningar har taggade medlemmar hållit digitala föreläsningar om intressanta
saker kopplade till deras verksamhet.
Sjemelie tror att många har hållit sig hemma under hösten när många arr var
fysiska för att undvika att bidra till smittspridningen, men att dessa nu har
större möjligheter att delta i arr när allt är digitalt. Hon tror dock att de arr
som hålls nu lite missar de som är mer intresserade av fester. Fredrik påpekar
att FnollK har haft en digital pubrunda under sin aspning och att det blev
succé. Han tror att man kan lyckas ha festliga distansarr om man planerar bra.
Oliver tror att många digitala arr lätt känns lite tråkiga och stela, men att det
släpper om man bara härdar ut genom stelheten i början. Han föreslår också
att alla kommittéer och föreningar ska fundera på hur de kan nå ut till sina
vanliga målgruper och att vi i så fall borde nå ut till de allra flesta. Bemelie
tar på sig att gå ut med en uppmuntran om att våga hitta på saker till de
sektionsaktiva.

§8 Övriga frågor

§8.1 Försäkring För några veckor sen ålades kommittéerna att uppskatta hur mycket jobb det
skulle vara att värdera deras tillgångar för en försäkringsoffert. David har dess-
utom insett att kommittéerna väntas föra inventarier enligt vår ekonomiska
policy och att det därmed inte längre bara handlar om försäkringen. Han und-
rar hur det har gått med uppskattningen.
Richard säger att FARM inte riktigt har några tillgångar, utan att ”det är vi
som är tillgångarna”. Ludwig säger att F6 har en inventarielista över allt de
har i skyddsrummet och att de inte har speciellt mycket utöver det. Isabella
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förstod inventariefrågan som att den bara gällde saker de hade köpt in under
året, vilket David skakar på huvudet åt. Hon säger att de inte har hunnit kolla
på sina inventarier än.
David funderar på att ta frågan med kommittékassörerna istället. Han ber
kommittéerna ordna sina inventeringar och ge det till kassörerna, så kan David
sammanställa allt sen.

§8.2 Personuppgifter från
DuP:en 2/10

Albert anser att coronasituationen kring DuP:en är över och att vi inte längre
behöver personuppgifterna vi samlade in. Han frågar om alla tycker att det är
ok att han tar bort dem. Ingen säger emot.

§8.3 Internationella
studenter i kommittéer

Richard berättar att en internationell masterstudent har visat intresse för att
söka FARM. Han undrar om det går, och om FARM borde hålla alla sina asparr
på engelska.
David säger att om personen i fråga tillhör sektionen så har denne rätt att
sitta i kommitté. Gör han inte det kan han ansöka om att bli särskild ledamot i
sektionen och sen söka. Bemelie säger att FIF hade en ledamot som inte pratade
svenska för några år sen. Hon ser inga problem med det så länge personen inte
avslutar sin utbildning innan verksamhetsåret är över.
Albert säger att enligt vår kommunikationspolicy måste all information där
masterstudenter är en del av målgruppen måste ges på engelska, men det följs
inte. Han tänkte ta tag i att få kommittéerna att följa det snart.

§8.4 Phaddrar i grupp på
phaddertacket

FnollK frågar genom Fredrik om asparna borde skicka ut några riktlinjer om att
phaddrar inte ska sitta tillsammans vid en dator under phaddertacket. David
tycker att allt vi kan göra är att uppmuntra folk att följa FHM:s riktlinjer och
att vi inte kan styra vad de gör i sina egna hem.
Oliver håller med David, men tycker att det vore olämpligt om en hel phadder-
grupps phaddrar samlades någonstans. Bemelie påpekar att man inte får ses
och dricka tillsammans på campus med det nuvarande alkoholförbudet.

§9 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:04!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Isabella Tepp
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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